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Sokat foglalkoztunk a termelői piaccal - amely visszatérő témánk lesz továbbra is -, 

utcafelújításokra vonatkozó kérelmekkel, oktatásfejlesztésünk átalakításának, fejlesztésének 

technikai feltételeivel (új tantermek kialakítása, konténerek , új iskola tervezése). 

A határbejárás évről évre visszatérő feladatunk, és olyan programja a bizottságnak, amely a 

bejárt helyszíneken tapasztaltak miatt egész évre feladatokat ad. 

Alig akadt olyan bizottsági ülés, amelyre ne érkezett volna belterületbe csatolási kérelem. 

A kutyák chip-es azonosítása régről örökölt örökzöld téma. 

A vagyongazdálkodás figyelemmel kísérése során vagyongazdálkodási tervet fogadtunk el, 

valamint vagyonelemeink tárát áttekintve azok egy részének hasznosítására tettünk javaslatot. 

Figyelemmel kísért/jük vízművünk szervezeti átalakítását, éves tevékenységét. 

A hulladékgyűjtő szolgáltatás színvonalát, árát, a szolgáltató újabb és újabb 

szerződésmódosítási kéréseit is – különösen ősztől - rendszeresen tárgyaltuk. 
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